
 

 

 

     

 

 

Αθήνα, 21 Μαΐου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

  

Θέμα: «Στελέχωση του εργοστασίου της ΔΕΗ στη Ρόδο»  

 

Με επιστολή τους οι εκπρόσωποι των εργαζομένων κ.κ. Μιχάλης Χαροκόπος 

(πρόεδρος) και Γιώργος Χατζηαντωνίου Γενικός Γραμματέας, εκτός από τις 

προσλήψεις στο νέο εργοστάσιο της ΔΕΗ θέτουν και ζητήματα που αφορούν 

την πρόσληψη προσωπικού στον τομέα των πωλήσεων στη Ρόδο καθώς 

επίσης και την επισκευή  και συντήρηση του κτηριακού συγκροτήματος της 

ΔΕΗ στην Πλατεία Σύμης. 

 

Όπως αναφέρει, μεταξύ άλλων, η εν λόγω επιστολή «Οδεύουμε ολοταχώς 

προς το τρίτο καλοκαίρι λειτουργίας του ΘΗΣ Νότιας Ρόδου και δυστυχώς 

ακόμη δεν υπάρχει για το άμεσο μέλλον καμία πρόβλεψη για προσλήψεις 

μόνιμου προσωπικού.  Το νέο εργοστάσιο έχει πολύ μεγάλη έλλειψη 

προσωπικού και δεν θα έχει αρκετό προσωπικό ούτε ενόψει της νέας 

καλοκαιρινής περιόδου που θα πρέπει πάλι να λειτουργεί στο μέγιστο. Ακόμα 

εκκρεμεί ένας επιλαχών από την 12Κ/2017 και ούτε στην πρόσφατη 

προκήρυξη για έκτακτο προσωπικό καλύφθηκαν όλες οι θέσεις λόγω της 

δεδομένης δυσκολίας της θέσης του νέου εργοστασίου (χαρακτηρισμένη 

προβληματική περιοχή).» 

 

Βουλή των Ελλήνων 
Διεύθυνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου
Αριθ.Πρωτ. Ερωτήσεων.…6727……………………..
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Παράλληλα, σημειώνεται πως υπάρχει τεράστιο πρόβλημα υποστελέχωσης 

και έλλειψης υλικοτεχνικού εξοπλισμού ενώ υπάρχει θέμα πρόσβασης λόγω 

κακών υποδομών. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω και καθώς η έλευση της τουριστικής 

περιόδου είναι εξαιρετικά πιεστική,  

 

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

 

1. Ποιες πρωτοβουλίες θα ληφθούν για προσλήψεις μόνιμου προσωπικού 

όλων των ειδικοτήτων; Εντός ποιου χρονικού πλαισίου; 

2. Ποια βήματα θα γίνουν για καλυφθούν τα κενά εξοπλισμού, λχ να 

ολοκληρωθεί ο μηχανολογικός εξοπλισμός των συνεργείων; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

          Φωτεινή Μπακαδήμα 

 

 

 


